



Hotman Cardiovascular Screening Full Report (30 Parameters) is noninvasive cardiovascular screening in support of hypertension treatment, stroke and heart failure prevention. The Hotman System used by Cardiax Lab is endowed with Thoracic Electrical Bioimpedance Cardiac Output Technology (TEBCO), and Noninvasive Continuous Cardiac Output Monitor (NCCOM3). These technologies have been used by NASA to measure astronauts' heart performance during space missions since 1983. The HOTMAN System received FDA, CE and TUV approval.

Hotman心血管檢測完整報告（30個參數）為無創進階心臟全功能檢測，有助高血壓治療，以及冠心病、心臟衰竭等心血管疾病的早期篩查。加心康使用的Hotman系統運用胸腔電生物阻抗心臟輸出技術（TEBCO）和無創連續心臟輸出監測器（NCCOM3）。自1983年起，美國太空總署NASA一直使用這些技術測量航空員在太空任務中的心臟表現。HOTMAN系統已獲得FDA，CE和TUV認證。

CARDIAX LAB (ASIA) LIMITED

Address: 11/F, 1 Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

Tel: +852 2488 8168

Email: info@cardiaxlab.com

Website: www.cardiaxlab.com

加心康智能醫療（亞洲）有限公司

地址：中環蘭桂坊1號11樓

電話：+852 2488 8168

電郵： info@cardiaxlab.com

網頁： www.cardiaxlab.com

30 參數內容

English	繁體
Cardiac Performance	心排量
Cardiac Output	心輸出量
Cardiac Index	心臟指數
Stroke Volume	心搏量
Stroke Index	心搏指數
Pre Load	前負荷
Thoracic Fluid Conductivity	胸液傳導性
Stroke Volume Variation	每搏變異率
After Load	後負荷
Stroke Systemic Vascular Resistance	每搏外周阻力
Stroke Systemic Vascular Resistance Index	每搏外周阻力指數
Systemic Vascular Resistance	系統阻力
Total Peripheral Resistance	總外周阻力
Total Peripheral Resistance Index	總外周阻力指數
Cardiac Contractility	心肌收縮力
Left Stroke Work	左心室每搏做功
Left Stroke Work Index	左心室每搏做功指數
Pre Ejection Period	射血前期
Ventricular Ejection Time	心室射血時間
Systolic Time Ratio	收縮時間
Ejection Phase Contractility Index	射血相收縮指數
Inotropic State Index	變力狀態指數
Ejection Fraction	射血分數
Basic	常規
Heart Rate	心率
Systolic Blood Pressure	收縮壓
Diastolic Blood Pressure	舒張壓
Mean Arterial Pressure	平均壓
Hemodynamic Analysis	血流動力學分析
MAP/ SI Hexagonal Graph	治療趨勢分析圖
Hemodynamic State	血流動力學狀態
Dynamic Ratio	血流動力學異常
Tension Ratio	血壓異常
Hemodynamic Causes	血流動力學成因
Chronotropy Ratio	心率變率性
Volemia Ratio	血管容積
Inotropy Ratio	收縮變力性
Vasoactivity Ratio	血管彈性

Remarks

1. This offer is exclusive to cardholders of Shanghai Commercial Bank Limited and can't be combined with any other promotion or discounts.
2. This offer is applicable to Cardiax Lab Lan Kwai Fong center.
3. The services are NOT SUITABLE for individuals under 18 and patients implanted with a pacemaker.
4. The services are available by appointment only.
5. After an appointment is made, you may change or cancel the appointment at least 1 day before the appointment date.
6. Cardiax Lab (Asia) Limited reserves the right to change, suspend or cancel the above offers at any time without prior notice.
7. Cardiax Lab (Asia) Limited reserves the right of final decision and interpretation in case of any dispute.

備註

1. 此優惠僅適用於上海商業銀行有限公司的客戶，不能與其他促銷或折扣同時使用。
2. 此優惠適用於加心康蘭桂坊中心。
3. 本心血管檢測不適用於 18 歲以下人士，不適用於佩戴心臟起搏器人士。
4. 檢測服務需提前進行預約。
5. 預約成功後，可於預約日期前至少 1 天更改或取消預約。
6. 加心康保留隨時更改，暫停或取消以上優惠的權利，恕不另行通知。
7. 如有任何爭議，加心康保留最終決定權及解釋權。

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

借定唔借？還得到先好借！